
Referat af generalforsamling i Ejerforeningen Rugekasserne d. 
14/5-2025 kl. 19 på fællesarealet 

Til stede var: 

Lis, Ina, Brian L, Brian A, Sanne, Anders, Annett, Else, Lotte og Morten. 

 
Valg af dirigent: 

Det blev besluttet at afholde generalforsamlingen uden dirigent. 

 
Valg af referent: 

Brian A blev valgt til referent. 

 
Formandens beretning: 

Brian L aflagde formandens beretning. 
 
Først et varmt velkommen til Morten og Regitze som er nye siden sidste generalforsamling. 

Det har, igen i år, været et stille år i vores lille forening. 

Vi har haft et par havedage i løbet af året. Ligeledes har vi haft en dejlig sommerfest og til sidste har vi 
også fået givet carporten en ordentlig omgang efter udskiftning af remmen. 

 
Fremlæggelse af regnskab og budget: 

Brian A fremlagde budgettet for 2024 samt budgettet for 2025 som begge var sendt ud inden 
generalforsamlingen.  
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer hertil. 

 
Valg til bestyrelsen: 

Hverken Brian L, Brian A eller Morten P genopstillede til bestyrelsen. 
Peter fra nr. 20 var villig til genvalg som næstformand. 

Efter noget snak frem og tilbage blev bestyrelsen valg som følger: 

Formand: Anders nr. 14 
Næstformand: Peter nr. 20 
Kasserer: Lis nr. 24 
Suppleant/revisor: Annett nr. 20 

Stort tillykke med valget. 

 
 



Eventuelt: 

Kort evaluering af ideen omkring faste havedage. Alle synes umiddelbart at det er en god ide med faste 
dage et par gange om året, så datoen vides lang tid fremad. 

 
Der var en samtale om de hvide facader. De trænger efterhånden til en kærlig hånd. Skal de skiftes 
eller males? Der skal nedsættes en gruppe, som kan undersøge mulighederne for, om det er nok 
”bare” at male, eller om det ikke kan betale sig. 

Anders har som ny formand påtaget sig ansvaret for at se på foreningens vedtægter i forhold til hvilket 
vedligehold der påhviler foreningen, og hvad der påvirker de enkelte ejere. 

Til sidst var der en kort snak om legeområdet, og om hvorvidt dette står mest hensigtsmæssigt, også i 
forhold til, hvor loungeområdet så ellers skulle være. 

 

Mvh 

 

Bestyrelsen. 


